

Styremøte 06.06.2023

Tilstede: Yngve Jørgensen, Odd Edvin Bøe, Christina S. Hellerud, Hege Linvåg Aas, Natasja Hansen, Bente T. Blaasvær og Christin Dybvik

Referent: Natasja Hansen

**Sak 01/23:** Godkjenning av referat  
Styremøtereferat fra 08.05.23 er godkjent

**Sak 02/23:** Økonomi  
Klubbens økonomi er god.  
Det er sendt inn en søknad ang momskompensasjon.

Styret ønsker å sende inn søknad til Varigfondet med formålet - grusing av løpebane.

**Sak 03/23:** Mailer

Det er kommet inn en e-post fra Agilitykomitèen med noen ønsker:

1. Det ønskes at telt kjøpes inn-  
- Styret er enig i at utstillingstelt bør kjøpes inn da dette brukes på alle arrangementer i klubben. Det ønskes derfor at det blir kjøpt inn to telt av litt størrelse.
2. Det er ønskelig at de kan få tilgang til å endre informasjon og lignende på agilityarrangementene som blir lagt ut på facebook.  
- Her vil de ansvarlige i komitèen bli lagt til som medarrangører og dermed har mulighet til å endre på den informasjon de måtte trenge.
3. Spørsmål om egen Vippskonto.  
- Det vil ikke bli opprettet egen vipps for agility, men leder for komiteen vil få lese tilgang rundt arrangementene.
4. Mer lagringsplass med tilgang er ønsket til premier, rosetter, o.l.  
- Det vil gies tilgang til styreboden hvor det vil tildeles hyller. Styret vil også jobbe videre med å finne låsbare skap som ikke koster allt for mye, da det er nødvendig med mer lagringsplass generelt i klubbhuset.
5. Tilgang til deltager.  
- Her ønsker styret kontroll på hva som legges ut, så det blir ikke delt ut tilgang til deltager. Komitèen får selvsagt oppdatering dersom de spør om dette.

E-post fra Oda: Det er kommet et ønske om at det kjøpes inn en lydighetsrute til klubben.

- Det blir kjøpt inn.

**Vedtak:**

Det blir kjøpt inn to stk utstillingstelt som kan brukes på alle klubbens arrangementer.

Alle med ansvar for arrangement i klubben vil få tilgang til styreboden for lagring av premier, rosetter, osv.

Det vil bli kjøpt inn en lydighetsrute, denne kjøpes på pets.

**Sak 04/23:** Kurs

Det er fortsatt kun 4 påmeldte på agilitykurset med Annemarie i juli.

Her vil det reklameres mer i håp om økte påmeldingstall.

### Sak 05/23: Arrangement

Atlanterhavsutstillingen.

Natasja informerer om hvordan arbeidet med utstillingen ligger an og endelige påmeldingstall.

379 påmeldte hunder på lørdag og 341 påmeldte hunder på søndag.

Det er også ønsket om at det kjøpes inn en printer som er lettere å flytte på, som kan brukes til alle klubbens arrangementer.

**Vedtak:** Det kjøpes inn en ny printer til klubben.

### Sak 11/23: Møte med Instruktører

Styret har hatt et møte med to av klubbens interne instruktører, Maren Valdal og Christina S.

Hellerud. Det er fremmet et ønske om å forandre på prosentandelen til instruktør/klubb. Ønsket er 60% til instruktør og 40% til klubb. Dette mener styret er et rimelig ønske som det ønskes å etterkomme.

Det ble videre diskutert om hvordan best planlegge kurs framover. Instruktørene vil komme med helger som passer, og kurs de ønsker å holde for klubben til høsten.

**Vedtak:** Fordelingen mellom instruktører og klubb blir 60/40% framover, hvor 60% går til instruktør. Dette gjelder instruktører som er ferdig utdannet, har betalt utdannelsen selv eller er ferdig med avtalt «tilbakebetaling» til klubben.